
Delegat Krstan Simić postavio je dva pitanja Vijeću ministara BiH, koja glase: 

    „1. Ima li Vijeće ministara bilo kakve ingerencije o razvoju olimpijskog sporta u Bosni i   

          Hercegovini? 

          Ako ima: 

- molim informaciju o učešću Bosne i Hercegovine na Olimpijskim igrama u 

Londonu,  

- molim strukturu prihoda i rashoda,  

- pravi li se plan za učešće na sljedećim olimpijskim igrama po svim parametrima? 

 

2. Učestvujući na tematskom zasjedanju Centralnoevropske inicijative (CEI), neke 

delegacije pokrenule su pitanje ekonomske opravdanosti izgradnje infrastrukturnih 

objekata (autoputevi i dr.). Bosna i Hercegovina je na tom polju u zamahu izgradnje 

Koridora 5c pa bih molio informaciju: 

Šta pokazuje “ekonomska matematika” o eksploataciji izgrađene trase autoputa Zenica 

– Sarajevo na dijelu na kojem se vrši naplata putarine u iznosu od 4,20 KM, što je 

relativno visoka cijena, s obzirom na standard bh. građana?“ 

 

 


